_
_
零
_
-
`
<i>/</i> \
_
年
-
至
土
_
邢
零
令
令一
令一
一九
一九
一九
_
一九年
一九年
一九
一九年
一九年
一九年
一九年
一九年度三月
一九年度三月
一九年度三月
一九年度三

	$\frown$
	_
切聯繫。	學生
繋。	學生手冊:
	請留京
	請留意每月進度報告
	進度却
	`
	行事曆
	、時間
	表及宏
	<b>水長通知</b>
	時間表及家長通訊各欄,以保持密
	, 以
	保持官
	省

- $(\Xi)$ 宜,請參閱家長手冊第十六項。本校訂於四月二十五日(星期四)起轉換夏季校服 ,有關校服及運動服需注意事
- $(\Xi)$ 於手冊內之學生體溫記錄表作記錄,以便檢查。為預防流行性感冒在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上學前量度體溫 並
- (四) 留意 三月二十一 日 (星期四) 為教職員專業發展日, 學生當日毋須回校上課 祈為
- **五** 三月份應交費用, 將於三月二十九日 經自動轉帳收取 祈為留意。

此

致

X 二零一九年二月二十七日 天保民學校謹啟 貴家長

回 條

本人已閱 組學生 帶回二月二十七日之通告。

此

致

天保民學校

家長簽署:

日 期:二零一九年 月 日

## 天保民學校 <<家長意見欄>>之回應

多謝家長們提出各項的意見,2018年12月份共收到24位家長的意見,有些家長提及個別學生問題,我們已直接予以回覆。在此與大家分享2位家長的意見及回應如下:

家長意見	學校回應
我建議校方可盡快開始落實發放電子通告	
給已裝軟件的家長,既環保,也省時!在這	本校決定下學期開始全面實施通告電子化計
過渡期間,可讓還未裝軟件的家長暫時繼	劃,期望能更有效地減少耗用紙張及省時。
續收紙本通告,並協助他們過渡!	
入學三個月以來深覺天保民是一間用心辦	
學的學校,在短時間內班主任、各科老師	
及治療師已能找出孩子的特性及脾性,從	
而利用最適合的方式與技巧教導及教育。	  多謝家長的讚賞,讓我們彼此為孩子的福祉努
家人一致感覺我們的孩子理解多了,表達	夕湖
好了。對於課業幾乎全盤吸收。非常感謝	<i>八,加</i> 油:
全體教職員和善的付出。讓孩子快樂的上	
學去。我們會繼續努力,加油!	
謝謝!	

此外,有17位家長對學校教職員盡心盡力關懷學生表示感謝。你們的讚賞,是我們的鼓勵及支持,多謝!

天保民學校謹啟

家長簽署:	日期:
<b> </b>	ロ列・

## Mary Rose School 2018-2019

To: All parents

Date: 27<sup>th</sup> February, 2019

## **Monthly Circular (March)**

- 1. Student Handbook: Please check or sign each section in the Student's handbook every day for any updates including the "Parents/Teachers Correspondence", Progress Report, Calendar and Time-table to maintain regular communication.
- 2. Students are required to wear summer school uniform starting on 25<sup>th</sup> April, 2019 (Thursday). Please refer to the Parent's Handbook for details and regulations regarding the summer school uniform.
- 3. In order to prevent the spread of influenza, parents / guardians please record the temperature of your child on the Student's Handbook every day before sending him / her to school.
- 4. School will be closed on 21<sup>st</sup> March, 2019 for Staff Development Day. Students do not have to come back to school.
- 5. Fees for March 2019 will be charged via Autopay on 29th March, 2019.

5. Pees for March 2019 will be charge	ed via Autopay on 25 March, 2015.
<for any="" contact="" enquiries,="" please="" th="" the<=""><th>school social worker.&gt;</th></for>	school social worker.>
	Mary Rose School
×	×
	Reply Slip
I, parents of	(), have read and comprehended all the content and
details stated in the Monthly Circular	(March). Fees and payment for March 2019 can be charged
via my Autopay on 29 <sup>th</sup> March, 2019.	
	Signature of parent:
	Date:

## Mary Rose School Response to <Parents' opinions>

We received 24 responses from parents in December 2018. Some of them enquired about their child in school have been contacted directly. The following are opinions from two parents and our response to it.:

Parent's Opinion	Response from School
I suggest the school to implement the use of e-notice for parents who have already installed the app as quickly as possible, as it is more eco-friendly and save time! The school can keep on distributing paper notices to those who haven't install the app to help them overcome the transition progress of using e-notice!	We have fully implemented the use of "E-notice" System starting from the second term of the school year, hoping that this could effectively save time and use less paper.
Since my child's admission into the school for 3 months, I deeply felt that this school educated with heart. Within a short period of time, teachers and therapists were able to discover and understand the child's characteristics, and used methods that suited the child most to educate him. We felt that my child understood more and can better express himself. Also, he can fully grasp what was taught in class. Thank you for the kind efforts all teachers and staff had given to my child. He is now leading a happy school life with all your kind efforts. We will also try our best to bring up our child, thank you!	Thank you for your encouragement. Let us continue to strive for the benefit of our children!

Also, 17 parents have expressed their appreciation to our staffs' care for their child. We thank you for your trust, support and encouragement. Parents are welcome to continue to express your concern to us, we value your opinion and are always happy to hear from you. Mary Rose School Mary Rose School "Parents' Opinions" I am the parent of (Name) \_\_\_\_\_\_ from class \_\_\_\_\_. I would like to express my concern on:

Signature of parent:	
Date:	